
Zápis ze zasedání ŠKOLSKÉ RADY 

při ZŠ a MŠ Vysoký Chlumec 

konaného dne 25. října 2022 od 17:30 hodin 

 

Přítomni: Romana Zemánková (předsedkyně), Monika Lišmanová, Zuzana Dvořáková, Jiří Svatek, Olga 
Trachtová Hadáčková, Blanka Kaše, Andrea Bartoňová 

Host: Veronika Křenková 

Omluvena: Markéta Jarešová, Marcela Šeráková 

 

Program: 

1. Projednání rozpočtu 2022 a 2023 

Ředitelka školy seznámila přítomné členy školské rady s jednotlivými položkami rozpočtu i dlouhodobým 
výhledem investic a oprav. Zuzana Dvořáková vznesla dotaz na snížení položek na akce pro děti z rozpočtu 
od zřizovatele. Vedení školy spolu se starostou městysu Jiřím Svatkem vysvětlilo, že finanční prostředky na 
vzdělávání a pomůcky pro žáky jsou hrazeny zejména ze státního rozpočtu prostřednictvím krajů. Posíleny 
jsou také dotačním programem J. A. Komenský. 

 
2. Ostatní 

Proběhla diskuse nad využitím bývalé speciální třídy v přízemí a také podkrovních prostor. Členové školské 
rady přijdou na příští zasedání s nápady. 

Záměrem školy je také rekonstrukce IT učebny z finančních prostředků IROP. Je nutné zpracovat co nejdříve 
projektovou dokumentaci, aby bylo možné žádat o dotaci na jaře 2023. Členové školské rady osloví 
projektanty (ideálně se zkušeností z projektu pro IROP) z okolí s poptávkou. 

Romana Zemánková informovala přítomné členy o zakládání Sdružení rodičů ZŠ. Ustavující setkání se 
uskuteční 21. listopadu. Cílem je podpořit vzájemné poznání rodičů a pomoc škole. 

Adventní sekání městysu bude v pátek 25. 11. Počítá se s vystoupením dětí z MŠ. 

 
3. Příští setkání školské rady 

Příští setkání bude v březnu v družině ZŠ. Termín bude upřesněn. 

 

 

Ve Vysokém Chlumci dne 25. 10. 2022 

 

 

Zapsala Olga Trachtová Hadáčková     Předsedkyně školské rady Romana Zemánková 


